
Anteckningar från Sofia Kristensson, sekreterare för Rasmus Törnblom, från 
politikermötet i TH den 1 mars 2023. 
 
Hej! 
Absolut. Jag vill betona att mina anteckningar är förda för M och S, d.v.s. saker Jan 
och Inger har lyft får betraktas som en ambition från ett eller fler av 
oppositionspartierna i de delar Anders och Rasmus inte har gett instämmanden. 
  
Väghållaransvaret 

• Arbetsgrupp med samfälligheten representerad utlovades. Senast i maj. 
• VA Syd gräva här inom 2 år, då anledning att se över vägnätet och kommunens 

ansvar. 
  
Förbifart Torna Hällestad 

• Lyfta till TRV/Regionen inför uppdatering av RTI 2024. 
• Fartdämpande åtgärder och omleda/begränsa tung trafik. Farthinder, 

skyltning m.m. Den här frågan prioriterar vi, via Tekniska förvaltningen - 
Rasmus lovar: lägg uppdrag att titta på det. 

  
Buss och parkeringar 

• Börja med ett samlat grepp, en besöksparkering. Marken vid kyrkan som 
kommunen förvärvat nyligen.  

o Parkering skjutbanan: Jan lyfter att man kan göra parkeringar vid 
skjutbanan. Privatägt men kan föras dialog.  

• Inte så att det inte gjorts något i parkeringsväg men fortfarande 
underdimensionering. 

• Rasmus lyfter prövotid för utökad busstrafik. 
• Jan säger att det ska lyftas på KollVision. Jan lovar bättre cykelvägar.  
• Inger (regionen L) lyfter att man kan tänka på linjedragningen för ex. 174 och 

att förlänga sträckningen till Hällestad. 
• Byalaget skicka skrivelse om busstrafiken till Skånetrafiken.  
• Byalaget ska skriva till gatuchefen på TF om cykelvägar. 
• Inspel byalaget: kommunen borde sätta upp bättre information om 

parkeringar.  
  
Solcellsfrågorna 

• Får svar från bygglovshandläggarna: att de inte vet om sakerna omfattas av 
bygglov så då behöver de enskilda ändå söka bygglov. 

• Liberalisera generellt och styr upp att man inte ska behöva bygglov "för 
säkerhetens skull". 

• Riksintresset för Totalförsvar kommer att omfatta en tredjedel av byn oavsett 
vad man gör för generella förändringar.  

• Lovar: ökad tydlighet gentemot tjänstemän och bort med gråzonen för 
bygglov. 

• Dalby 89:1 - Fastighetsägaren ändrat sig till negativ inställning.  
o Anders: Vänd er till Kraftringen för de letar efter mark. Kan lösa 

investerarfrågan men sen är markägarfrågan en annan - kommunen 
kan inte kräva av fastighetsägaren att sälja. 

o Anders säger att LK tar upp det på ägarträff med Kraftringen. 
 

  



Sandgapet i Tvedöra 
• Anders: FV sa i samtal 2014-18 att badplats hotar rikets säkerhet. 
• Parkering: FV säger att man ska kunna parkera på anvisade platser och resten 

ska bli bötfällda. Inte få parkera längs vägen. (Enl Byalaget besked från FV 
idag om detta) 

• Anders: vi vill gärna göra det till en så ordnad kommunal badplats som 
möjligt, vi får se vad FV säger. 

• Rasmus: Vi kan lyfta in skyltning, koppla din hund, sopor, lyfta frågan om 
toaletter igen, husbilsparkering (ej tillåten, skyltning om det?). 

  
Bredbandsutbyggnad 

• Rasmus: Kolla med regionen om det finns förutsättningar att ta del av den 
satsningen.  

• CN har skickat brev 20 februari till FV om bredbanden. Landsbygdsstrategen 
ska ha tittat på förutsättningarna för detta.  

• Anders: Kriterierna är ju utformade efter att pengarna ska ge så många som 
möjligt tillgång till bredband. Trådlösa lösningar vi måste titta på. 

  
Byggemenskap 

• Kommunal ambition för byggemenskap finns. Finns etablerade rutiner hos 
kommunen för hur man kan minska risken vid försäljning av mark, dvs att 
marken går tillbaka till kommunen om bygge inte kommer igång. 

  
Tornavallen Multihus 

• Anders: Arbetsgrupp i likhet med för första frågan. Rimligt om barnen i TH 
inte behöver bussas till Dalby för skolidrott osv. Viktigaste att säkra en nivå 
där barnen kan ha idrott så får man se vad man ska bygga på.  

Etablera en grupp och ha en kontakt/nedslag innan sommaren. Per Lindström 
kontakt i byalaget. 

• Allaktivitetshus för att det finns dåligt med samlingslokaler och att det behovet 
finns att kunna samla i en sån lokal. Viktigt. 

• Jan: White arkitekter "framtidens idrottshall" skolidrott och massa bollsporter 
och allaktivitetshus. Byggt i några kommuner med full finansiering. Gör avtal 
med företag som gör design osv. De har resurserna för att ge hjälp osv. Jan 
sammankallar en grupp om framtidens idrottshall. 

  
God hälsa osv.  

• Anders: få in Torna Hällestad i turordningen för upprustningen/konstgräs i 
KoF investeringsram. Tidtabell bör finnas.  

• Sebastian (pol.sek S och ordförande Kultur och fritid) får kontakta Torna 
Hällestads byalag.  

  
 


